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Rada Gminy Pawłowiczki 
 

Protokół nr III/2019 

III sesja w dniu 7 marca 2019. Obrady rozpoczęto o godz. 15:00 i zakończono tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Brygida Kopitzki 

4. Zygfryd Krauze 

5. Hubert Kubanek 

6. Lidia Kukowka 

7. Jacek Kwiatkowski 

8. Przemysław Malinka 

9. Bernard Rybka 

10. Jan Trautberg 

11. Tomasz Wielgan 

12. Andrzej Wolny 

13. Mariusz Wychowaniec 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonał przewodniczący rady gminy Przemysław 

Malinka, następującymi słowami: „Otwieram III sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień  7 marca 2019 roku na godz. 15.00”.  

Sesja odbyła się w sali posiedzeń i ekspozycyjnej mieszczącej się na II piętrze budynku Urzędu 

Gminy w Pawłowiczkach.  

Przewodniczący powitał serdecznie radnych, sołtysów, wójta Gminy Pawłowiczki  Jerzego 

Treffona, sekretarz gminy Bernadetę Hamera, kierownika ref. ds. zasobów, rozwoju 

i inwestycji Teobalda Gocza oraz pozostałych pracowników urzędu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący rady stwierdził obecność 13 radnych, ustawowa liczba 15 osób.  

 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

W trakcie realizacji punktu na salę posiedzenia dołączyli radni: Jan Łata i Eryk Kontny. 

Wobec powyższego przewodniczący stwierdził obecność 15 radnych. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad  

3. Przedstawienie porządku obrad.  
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4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

5. Przedstawienie składu osobowego przewodniczących rad sołeckich Gminy Pawłowiczki, 

kadencji 2019-2024.  

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego.  

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowiczkach za 

rok 2018.  

8. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018 za 

rok 2018.  

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Pawłowiczki na lata 2018-2020 za rok 2018.  

10. Omówienie działalności międzysesyjnej.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko- 

Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w 2019 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 

zapobiegania bezdomności zwierząt.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 

działki nr 1454/1 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 

działki nr 1454/2 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 

działki nr 1454/3 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 

działki nr 1454/4 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości powyżej 10.000,00 zł.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom.  

21. Interpelacje i zapytania.  

22. Wolne wnioski  

23. Zakończenie obrad.  

 

Wójt gminy Jerzy Treffon złożył wniosek o wprowadzenie dodatkowych punktów do porządku 

obrad: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Pawłowiczki środków stanowiących fundusz sołecki 

2. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia podatków i opłat stanowiących dochody budżetu 

Gminy Pawłowiczki za pomocą instrumentu płatniczego. 
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Głosowano w sprawie: przedstawionego porządku obrad wraz ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

5. Przedstawienie składu osobowego przewodniczących rad sołeckich Gminy 

Pawłowiczki, kadencji 2019-2024. 

 

Nawiązując do zebrań w wiejskich, na których przeprowadzono wybory do rad sołeckich, wójt 

gminy odczytał aktualny skład osobowy przewodniczących rad, który przedstawiał się 

następująco: 

 

Wolny Sabina - sołectwo Dobieszów 

Raubal Gerard  - sołectwo Borzysławice 

Piegza Jerzy - sołectwo Dobrosławice 

Meinhard Joachim - sołectwo Kózki 

Bielenda Patrycja  - sołectwo Karchów,LigotaWielka 

Zbigniew Lipiński - sołectwo Trawniki 

Windisch  Rajnhold - sołectwo Naczęsławice 

Bryłka  Henryk - sołectwo Ucieszków 

Marks Krzysztof - sołectwo Maciowakrze 

Froelich Marek - sołectwo Grudynia Mała 

Harnos Grażyna - sołectwo Mierzęcin 

Philippczyk Beata - sołectwo Grodzisko 

Bolcek Dorota - sołectwo Urbanowice 

Czapla Teresa - sołectwo Ostrożnica 

Kołek Dariusz - sołectwo Jakubowice 

Zauder Helena  - sołectwo Gościęcin 

Drobysz Zygmunt - sołectwo Grudynia Wielka 

Żyłka Krystyna  - sołectwo Radoszowy 

Furtak Lidia  - sołectwo Pawłowiczki 

Patoła Michał  - sołectwo Przedborowice 

Wójt podkreślił, że w miejscowości Chrósty nie dokonano wyboru sołtysa z uwagi na brak 

kandydatów. Dodał, że jeżeli sytuacja się nie zmieni, miejscowość zostanie przypisana do 

innego sołectwa.  
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Następnie wraz z przewodniczącym rady gminy, wręczając drobne upominki, złożyli 

podziękowania ustępującym sołtysom: Marii Zwolińskiej, Jolancie Niesłoń, Annie Pander, 

Joachimowi Buchcie oraz Arnoldowi Bula.  

 

Przewodniczący udzielił głosu ustępującej sołtys sołectwa Ostrożnica  Marii Zwolińskiej, która 

złożyła serdeczne podziękowania wójtowi, wszystkim pracownikom, sekretarz gminy, 

przewodniczącemu i radzie oraz sołtysom za współpracę i udzieloną pomoc. Szczególne słowa 

podziękowania skierowała w kierunku kierownika referatu Teobalda Gocza oraz życzyła 

swojej następczyni owocnej pracy w zgodzie i przy życzliwości innych mieszkańców. 

 

Anna Pander ustępująca sołtys Chróst wtórując swojej przedmówczyni, również wyraziła 

podobne podziękowania.  

 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

 

Sprawozdanie, krótko omówił wójt gminy Jerzy Treffon i stanowi ono załącznik do niniejszego 

protokołu. Dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania nie podejmowano. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pawłowiczkach 

za rok 2018. 

 

Wójt gminy przedstawił zakres informacji ujętych w sprawozdaniach, będących tematem 

bieżącego posiedzenia, które dotyczą działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Pawłowiczkach. Dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania nie podejmowano. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Sprawozdanie z Realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018 

za rok 2018. 

 

Dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania nie podejmowano. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Pawłowiczki na lata 2018-2020 za 

rok 2018. 
 

Dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania nie podejmowano. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

10. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

 

1. Przeprowadzono 22 zebrania sołeckie w ramach, których dokonano wyboru rad 

sołeckich i ich przewodniczących. W miejscowości Chrósty nie wyłoniono rady z uwagi 

na brak kandydatów. Kolejnym etapem postępowania jest ponowne przeprowadzenie 

wyborów, a jeżeli sytuacja się powtórzy, zostaną przeprowadzone konsultacje 

społeczne nt. przyłączenia miejscowości do innego sołectwa, najprawdopodobniej 

Radoszów. 
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2. Wyłoniono wykonawcę na budowę kolejnego etapu budowy kanalizacji w Gościęcinie 

i podpisano umowę. 

3. W niedługim czasie zostaną podpisane umowy na wykonanie inwestycji pn. 

„Rozbudowa i przebudowa budynku OSP w Ostrożnicy  II etap” oraz „Przebudowa ul. 

Kopidolskiej Nr 108425 O w Ostrożnicy”. 

4. Do budżetu gminy bieżącego roku wprowadzono propozycję zadań: „Budowa 

kanalizacji sanitarnej dla wsi Urbanowice- I etap” oraz „Przebudowa drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych w obrębie Milice”.  

5. Podejmowane są prace przygotowawcze do przeprowadzenia modernizacji budynku 

PSP w Naczęsławicach. Wykonanie prac przewidziano w okresie wakacyjnym. 

6. Trwają przygotowania do ogłoszenia przetargu na dowóz dzieci do szkół na terenie 

gminy. Wójt nadmienił, że z dniem 30 czerwca br. kończy działalność największa firma 

transportowa z terenu powiatu, która min. świadczyła usługi przewozu dzieci do szkół 

na terenie gminy Pawłowiczki. W związku z tym faktem problemem jest 

zorganizowanie transportu publicznego na terenie powiatu, niemniej jednak starosta 

kędzierzyńsko-kozielski podejmuje działania w tym zakresie. 

7. Rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu na terenie gminy w 2019 roku. 

Wszystkie podmioty ubiegające się o dotację, otrzymały wsparcie, uwzględniające 

pewne korekty. 

8. Wójt prosił sołtysów o deklaracje w zakresie zorganizowania dożynek gminnych 

w 2019 roku. 

9. Zwracając się do radnych informował o piśmie Sejmowej Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Wsi, w którym min. zawnioskowano do radnych o podjęcie stanowiska w  sprawie 

obowiązującego w Polsce systemu ubezpieczeń upraw i zwierząt gospodarskich oraz 

potrzeby powrotu do obowiązkowych powszechnych ubezpieczeń rolniczych. Wyraził 

przy tym swoje zdanie w tym zakresie, twierdząc, że z uwagi na kataklizmy, jakie 

dotykają coraz częściej rolników, powinny być wprowadzone obowiązkowe 

ubezpieczenia dla wszystkich hodowców i uprawiających rolę. Następnie zwrócił się do 

radnych o przedstawienie swoich propozycji. 

 

Radny Tomasz Wielgan zabrał głos, popierając wypowiedź wójta. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń, poddano pod głosowanie stanowisko rady, popierające 

wprowadzenie obowiązkowych ubezpieczeń upraw i zwierząt gospodarskich. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2019 rok. 

 

Projekt uchwały omówił wójt gminy wymieniając największe zmiany wprowadzane do budżetu 

niniejszym projektem. Gmina otrzymała subwencję oświatową w kwocie zaniżonej 

o 129.652 zł, co zostanie uzupełnione środkami z rezerwy oświatowej. Kolejna kwota, 

zmniejszająca dochody, to 78.657 zł z tytułu dofinansowania na zadanie związane 

z termomodernizacją domu kultury w Trawnikach, która zasiliła budżet końcem 2018 roku 

i została przesunięta do tzw. wolnych środków. Ponadto dochody proponuje się zwiększyć 

o kwotę 148.500 zł tytułem otrzymania dofinansowania na przebudowę drogi transportu 

rolnego w obrębie Milice. Propozycja zwiększenia wydatków to: 20.000 zł na realizację zadania 



 

 

6 

 

pn. „Przebudowa ul. Kopidolskiej w Ostrożnicy”, gdzie plan środków okazał się o 17.000 zł za 

niski względem najniższej oferty przetargowej oraz 426.512 zł na zadanie związane 

z przebudową wspomnianej drogi w  obrębie Milic z czego 148.500 zł to dofinansowanie 

z budżetu Samorządu Województwa Opolskiego. Największa kwota  proponowanych zmian to 

1.500.000 zł, która pochodzi z tzw. wolnych środków i  przeznacza się ją na kontynuację 

budowy kanalizacji tj. budowę rurociągu pomiędzy Gościęcinem, a Urbanowicami 

i skanalizowanie części posesji w Urbanowicach. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Pawłowiczki 

na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/18/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wójt Jerzy Treffon wyjaśnił, że oprócz zmian wprowadzonych na podstawie poprzednio 

omówionej uchwały, niniejszy projekt zawiera aktualizację limitu nakładów na 2019 rok oraz 

aktualny limit zobowiązań dot. projektu pn. „Kompetencje dla młodego Europejczyka 

w Gminie Pawłowiczki, realizowanego przez jednostki organizacyjne.  

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/19/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko- 

Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w 2019 r. 
 

Projekt uchwały przedstawił wójt gminy. Zgodnie z założeniem, projekt pozwala na 



 

 

7 

 

dofinansowanie 5% kosztów pobytu trzech osób niepełnosprawnych z terenu gminy 

Pawłowiczki w Warsztatach Terapii Zajęciowej tj. 2865 zł. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko- Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w 2019 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/20/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019. 
 

Projekt uchwały omówił wójt Jerzy Treffon, przedstawiając cel i główne założenia programu. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2019..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/21/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

i zapobiegania bezdomności zwierząt. 

 

Projekt uchwały omówił wójt Jerzy Treffon, przedstawiając jego zakres. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/22/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od 

ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

 

Projekt uchwały omówił wójt Jerzy Treffon, wskazując położenie sprzedawanego lokalu 

mieszkalnego i przedstawiając zasady uzyskania bonifikaty. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie 

bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

 

PRZECIW (1) 

Andrzej Frohs 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/23/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Pawłowiczki. 

 

Wójt Jerzy Treffon przedstawił zakres regulacji wprowadzonych w projekcie uchwały. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 

nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Pawłowiczki. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/24/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej, działki nr 1454/1 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości 

powyżej 10.000,00 zł. 
 

Projekty uchwał dotyczące sprzedaży nieruchomości omówił wójt gminy, wskazując przy tym 

lokalizację działek. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, działki nr 1454/1 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o 

wartości powyżej 10.000,00 zł. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/25/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej, działki nr 1454/2 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości 

powyżej 10.000,00 zł. 
 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, działki nr 1454/2 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00 zł.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/26/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej, działki nr 1454/3 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości 

powyżej 10.000,00 zł. 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, działki nr 1454/3 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00 zł. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/27/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej, działki nr 1454/4 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki o wartości 

powyżej 10.000,00 zł. 
 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości niezabudowanej, działki nr 1454/4 stanowiącej własność Gminy Pawłowiczki 

o wartości powyżej 10.000,00 zł..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/28/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących 

dochody budżetu Gminy Pawłowiczki za pomocą instrumentu płatniczego. 

 

Projekt uchwały przedstawił wójt gminy, informując, że uchwalony akt pozwoli na 

przyjmowanie wpłat w urzędzie gminy poprzez kartę płatniczą. 

 

Dyskusji w sprawie projektu nie podejmowano. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat 

stanowiących dochody budżetu Gminy Pawłowiczki za pomocą instrumentu płatniczego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Duda, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert Kubanek, Lidia 

Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Mariusz Wychowaniec. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Frohs, Andrzej Wolny 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/29/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Pawłowiczki środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Wójt wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy funduszu sołeckiego na 2020 rok. Zwrócił się do 

sołtysów o wyrażenie swojej opinii w drodze głosowania nt. wyodrębnienia środków dla 

poszczególnych sołectw. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wszyscy sołtysi obecni na sali posiedzenia – 18 osób, 

opowiedzieli się za wprowadzeniem funduszu sołeckiego. Wobec powyższego, wójt zwrócił 

się do radnych o wzięcie pod uwagę opinii sołtysów, podczas głosowania nad przedmiotowym 

projektem uchwały. 

Radny Tomasz Wielgan zapytał, czy miejscowość, która nie będzie miała sołtysa, może 

realizować fundusz sołecki.  

  

Wójt udzielił negatywnej odpowiedzi, podając przy tym jako przykład sołectwo Chrósty.  
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Sołtys sołectwa Trawniki Zbigniew Lipiński, pytał, czy sytuacja nie jest analogiczna, jak 

w przypadku sołectwa Karchów-Ligota Wielka. 

 

Wójt wyjaśnił, że oba przypadki się różnią, Karchów-Ligota zostały utworzone jako jedno 

sołectwo, natomiast Chrósty zostaną przyłączone do innego sołectwa. 

 

Głos w powyższej sprawie zabrała sekretarz gminy Bernadeta Hamera, tłumacząc, że w wyniku 

wstępnego rozeznania nie znalazła podobnego przypadku w Polsce. Swoje stanowisko w tej 

sprawie ma przedłożyć radca prawny, ale najpewniej przyłączenie sołectwa będzie 

poprzedzone konsultacjami społecznymi. Nawiązała przy tym do okręgów i obwodów 

wyborczych, które w wyniku połączenia sołectw nie ulegną zmianie. Pozostając przy głosie 

wspomniała o ostatnich zmianach, które zostały wprowadzone do Kodeksu Wyborczego 

i apelowała o kierowanie zainteresowanych mieszkańców, do pracy w odwodowych komisjach 

wyborczych, po informacje do urzędu gminy. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie Gminy Pawłowiczki środków stanowiących fundusz sołecki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Przemysław Malinka, Bernard Rybka, 

Jan Trautberg, Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr III/30/19  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

24. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Jan łata złożył interpelacje w formie pisemnej, które dotyczyły: 

 zamontowania dodatkowych opraw oświetlenia ulicznego na słupach nr 459 przy ulicy 

Głównej i nr 105 przy placu zabaw w Milicach, a także w Grudyni Małej – słup nr 107 

przy drodze wojewódzkiej nr 417, 

 uszkodzonego słupa energetycznego nr 102 w Milicach, 

 dokonania pielęgnacji koron drzew rosnących wzdłuż drogi nr 1415 O Jakubowice-

Milice, 

 wykonania przeglądu technicznego urządzenia zabawowego – zamek na placu zabaw 

w Milicach. 

Wójt Jerzy Treffon wyjaśnił, że powyższe sprawy zostały zgłoszone na zebraniu wiejskim  

i będą kierowane pisma do odpowiednich instytucji w celu ich załatwienia. 
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25. Wolne wnioski 

 

Radny Tomasz Wielgan zapytał, na jakim etapie jest sprawa zbycia zabudowanej 

nieruchomości, zlokalizowanej przy ulicy Szkolnej w Gościęcinie. 

Wójt poinformował, że nieruchomość była przedmiotem dwóch przetargów, po czym podjęto 

próbę sprzedaży w drodze negocjacji. Pierwotnie, była osoba zainteresowana kupnem, która w 

późniejszym etapie zrezygnowała, wobec powyższego cała procedura musi być powtórzona. 

Rzeczoznawca dokonał już wyceny mienia. 

Radny Wielgan złożył podziękowania kierownikowi referatu ZRI Teobaldowi Goczowi za 

podjęte kroki, które doprowadziły do wykonania kanalizacji burzowej na całej długości ulicy 

Szkolnej w Gościęcinie.   

Radny Wielgan pytał też, czy będzie funkcjonowała świetlica profilaktyczno-środowiskowa 

w  Gościęcinie. 

Wójt udzielił twierdzącej odpowiedzi, wyjaśniając, że zmienił się opiekun świetlicy i termin 

wznowienia działalności siłowni jest uzależniony od przeprowadzenia  inwentaryzacji 

zdawczo-odbiorczej, po czym bazując na podpowiedzi sekretarz, dodał, że inwentaryzację już 

wykonano. 

Wiceprzewodnicząca rady Lidia Kukowka wnioskowała o wystosowanie pism do właścicieli 

zanieczyszczonych nieruchomości o ich uporządkowanie. Wskazała lokalizacje w pobliżu 

transformatora i krzyża przydrożnego w Pawłowiczkach. 

Ponadto pani Kukowka prosiła o zwrócenie uwagi zarządcy drogi krajowej, aby przy okazji 

prowadzonych prac remontowych, zniwelować wgłębienia na poboczu drogi krajowej 

w Pawłowiczkach, które przy opadach deszczu, tworzą duże kałuże i utrudniają przechodniom 

korzystanie z chodnika. Jako newralgiczny, wskazała odcinek od transformatora w kierunku 

kościoła. 

Radny Andrzej Frohs zgłaszał, że na terenie gminy, w przydrożnych rowach, zalegają duże 

ilości odpadów. Pytał, jakie podjąć działania, aby doprowadzić rowy do należytego porządku. 

Wójt odpowiedział, że w pierwszej kolejności zostaną wysłane pisma do zarządców dróg 

o uporządkowanie terenu, ale podkreślał, że sytuacja nie ulegnie poprawie, jeżeli nie zmieni się 

podejścia społeczeństwa w zakresie reagowania na zauważone przypadki porzucania dużych 

ilości odpadów. Apelował o pomoc i sygnalizowanie zauważonych incydentów. 

Radny Mariusz Wychowaniec wnioskował o podjęcie interwencji w sprawie znaczących 

ubytków w nawierzchni drogi powiatowej, biegnącej przez miejscowość Ucieszków. 

Wójt odpowiedział, że powyższy wniosek również był zgłaszany na zebraniu sołeckim 

i zostanie skierowane pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Kędzierzynie-Koźlu. Jeżeli 

pisemne wnioski okażą się mało skuteczne, zorganizowane będzie spotkanie w terenie 

z udziałem przedstawicieli starostwa. Pozostając przy głosie, wójt sprostował informację 

przekazaną przez starostę Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego, która dotyczyła remontu ciągu 

drogi na odcinku Trawniki-Ucieszków, a remontowany będzie tylko odcinek.  
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Sołtys sołectwa Trawniki Zbigniew Lipiński, zapytał, czy wobec braku obowiązku 

meldunkowego, sołtysem Chróst może zostać osoba spoza tej miejscowości. Nawiązując do 

tematu odpadów, pytał jak rolnicy mogą zagospodarować zużyte opony, powyżej 22 cali. 

Wójt udzielił negatywnej odpowiedzi wyjaśnił, że opony nie są odpadem komunalnym, wobec 

czego nie podlegają zagospodarowaniu w ramach umowy realizowanej za pośrednictwem 

Związku Międzygminnego Czysty Region, ale każdy sprzedawca, dokonując sprzedaży 

nowych opon, ma obowiązek odebrać produkt zużyty. 

Sołtys Lipiński dodał jednak, że rolnicy posiadają zmagazynowane opony, wobec czego 

potrzebny jest odbiorca, który przejmie większą ilość tego odpadu. 

Wójt odpowiedział, że zleci pracownikowi ds. ochrony środowiska, rozeznać sprawę i postara 

się odpowiedzieć na następnej sesji. 

Sołtys sołectwa Pawłowiczki Lidia Furtak zgłosiła potrzebę wykonania cząstkowego remontu 

nawierzchni ulicy Opatrzność w Pawłowiczkach. 

Sołtys sołectwa Urbanowice Dorota Bolcek wnioskowała o przycięcie koron drzew i krzewów 

na drodze Trawniki-Urbanowice. 

Sołtys sołectwa Naczęsławice Rajnhold Windisch nawiązując do zapytania radnego Frohsa, 

mówił, że rowy przy drogach powiatowych na terenie gminy Cisek były już sprzątane, dlatego 

należy to użyć jako argument do wysprzątania rowów na terenie gminy Pawłowiczki. Ponadto 

pan sołtys pytał, czy w miejsce wycinanych przydrożnych topoli, będą sadzone młode drzewka. 

Nawiązując do wniosków z zebrania wiejskiego, prosił o rozważenie wykonania parkingu przy 

ośrodku zdrowia w Gościęcinie.  

Wójt ustosunkował się do prośby wykonania parkingu, tłumacząc, że sprawa była już 

wielokrotnie rozważana. Gmina nie posiada nieruchomości w pobliżu ośrodka, gdzie mogłaby 

zagospodarować miejsca parkingowe. Odpowiadając na sugestię sołtysa, wskazującą miejsce 

za budynkiem ośrodka, wójt podkreślił, że teren ten, w planie zagospodarowania przeznaczony 

jest na sad. Dalej między wójtem, a sołtysem toczyła się dyskusja nt. innych możliwości 

zagospodarowania miejsc pod parkingi na terenie należącym do budynku ośrodka. Wójt 

wyjaśniał przy tym, że budynek został oddany w użyczenie i prowadzona jest tam prywatna 

działalność, wobec czego zadanie leży po stronie osoby, która tą działalność tam prowadzi. 

Jako pewne rozwiązanie dla osób z ograniczoną sprawnością fizyczną, proponował 

wyznaczenie miejsca we wjeździe do posesji, na krótki postój zapewniający wysadzenie 

i zabranie osoby mającej problem ze swobodnym poruszaniem się. Niemniej jednak 

kompetencja w tym zakresie, również leży po stronie osoby prowadzącej działalność w tym 

budynku. W toku dalszej dyskusji, wójt zobowiązał się do wystosowania pisma lub podjęcia 

rozmów z użyczającym budynek, gdzie zaproponuje powyższe rozwiązanie problemu. 

Sołtys sołectwa Ucieszków Henryk Bryłka zgłaszał potrzebę przycięcia koron drzew na drodze 

powiatowej pomiędzy Ucieszkowem, a Karchowem. Nadmienił, że prace na pewnym odcinku 

zostały wykonane, po czym z niewiadomych przyczyn wstrzymano je. 

Przewodniczący rady, zwracając się do radnych przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych za 2018 rok, do dnia 30 kwietnia br.     
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26. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący rady gminy zamknął obrady słowami: „Zamykam obrady III sesji Rady Gminy 

Pawłowiczki w dniu 7 marca 2019 roku”. 

 

 

  

Przewodniczący 

  Rada Gminy Pawłowiczki 

                                       Przemysław Malinka 

     

 

 


